

Goethe-Institut Philippinen Newsletter - International Forum on Cultural Management and Cultural Policy



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



2015 International Forum on Cultural Management and Cultural Policy in Munich

Which current issues are cultural managers and cultural policy stakeholders dealing with around the world? Which topics, projects and visions for the future can cultural managers and cultural policy stakeholders collaborate on? How can they shape and improve the parameters for artistic production? The **International Forum on Cultural Management and Cultural Policy** offers representatives of Munich's cultural institutions as well as cultural stakeholders from all over the world a platform to discuss these questions. The target of the program is a professional qualification as well as international networking.

Target group: 15 experienced cultural managers and cultural policy stakeholders from around the world

Format: Exchange and qualification program in cultural management and cultural policy

When: October 26 to November 06, 2015

Where: Germany: Munich

Apply now! Deadline for application is JUNE 30, 2015. Find more information [here](#).

The application is only possible via the [online application form](#), which must be completed in English.

The Goethe-Institut offers training programs for cultural and media professionals at its locations abroad and in Germany. The curriculum ranges from workshops, seminars and summer academies to longer-term, modular educational programs implemented in cooperation with specialized partners and universities. The examples shown here will inform you about the programs offered by the Goethe-Institut for cultural and media professionals.



2015 International Forum on Cultural Management and Cultural Policy in Munich

Welche aktuellen Fragen beschäftigen Kulturmanagerinnen und Kulturmanager sowie Akteure aus der Kulturpolitik weltweit? An welchen Themen, Projekten und Zukunftsvisionen können Kulturmanager und Kulturpolitikakteure gemeinsam arbeiten? Wie können die Rahmenbedingungen für künstlerische Produktion gestaltet und verbessert werden? Das **Internationale Forum zu Kulturmanagement und Kulturpolitik** bietet zur Diskussion dieser Fragen eine Plattform für Vertreter von Münchner Kultureinrichtungen und Kulturakteuren aus verschiedenen Weltregionen. Zielsetzung des Programms ist die berufliche Weiterqualifizierung und internationale Vernetzung.

Für wen: Das internationale Forum richtet sich an 15 erfahrene Kulturmanagerinnen und Kulturmanager und Akteure aus der Kulturpolitik weltweit.

Format: Austausch- und Qualifizierungsprogramm in Kulturmanagement und Kulturpolitik

Wann: 26.10. bis 06.11.2015

Wo: Deutschland: München

Bewerben Sie sich jetzt! Der Bewerbungsschluss endet am 30. Juni 2015. Mehr Informationen finden Sie [hier](#).

Die Bewerbung ist ausschließlich über das [Online-Bewerbungsformular](#) möglich. Das Bewerbungsformular ist in englischer Sprache auszufüllen.

Das Goethe-Institut bietet an seinen Standorten im Ausland wie auch in Deutschland Qualifizierungsprogramme für Kultur- und Medienschaffende. Die Angebote reichen von Workshops und Seminaren über Sommerakademien bis zu längerfristigen, modular angelegten Bildungsprogrammen in Zusammenarbeit mit Fachpartnern und Hochschulen. Hier können Sie sich mit beispielhaften Programmen ein Bild vom Angebot des Goethe-Instituts für Kultur- und Medienschaffende machen.

To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to lyris@lists.goethe.de

Um von der GImanila-Lis-Mailingliste abbestellen, schicken Sie bitte eine Email mit einem leeren Betreff und "abbestellen GImanila-Lis", geschrieben im Körper zu lyris@lists.goethe.de